
Bijeenkomst Bewonersklankbordgroep iDOP Riel 

12 juni 2013 

 

Aanwezig: Jozef van der Corput (voorz.) 

                   Frans Loots 

                   Martin Hermans 

                   Ilse Hoeks 

                   Coen van Gorp 

                   Jan van Groenendaal (Weth. Gemeente) 

                   Inge Spijkers (Gemeente) 

                   Cees de Jong (secr.) 

Afwezig:    Toon Schellekens (met bericht) 

 

Opening en mededelingen 

De heer van Gent is vanaf nu contactpersoon van de Provincie in plaats van Hans van de Wiel. 

 

Verslag van de bijeenkomst van 27 maart 2013 

Geen opmerkingen 

 

Stand van zaken projecten 

Dorpsplein en omgeving (inclusief accommodatie de Leybron) 

De Wethouder deelt mee dat het schetsplan voor het Dorpsplein en omgeving ( dus inclusief het 

weilandje) in B&W is geweest en door het College is goedgekeurd. Het zal 2 weken ter visie 

worden gelegd (is inmiddels gaande) en daarna zal er definitief over worden besloten. 

De uitvoering zal plaatsvinden na de Riels kermis door de Gebr. Vos op basis van een raamcontract. 

Eind januari 2014 dient alles gebruiksgereed te zijn. 

Het parochiebestuur heeft per brief van 10 juni 2013 laten weten niet mee te werken aan een paadje 

over de achterkant van het kerkhof als verbinding met BS De Vonder. 

Nadat de KBO erop is aangesproken is er een jeu de boule-club in oprichting, een initiatief van Jack 

Cauwenberg. Frank van Oirschot wil nog een vooroverleg met de gemeente (Sylvia Torremans) 

over zijn plannen aan het plein. Frans Loots vindt het een goede zaak om de initiatieven aan het 

plein te stroomlijnen en samen op te trekken. Het gaat hierbij o. a. ook om een eventuele 

bestemmingplanwijziging voor de Kosterei, gevraagd door Leystromen, ontwikkelingen voor de 

brandweerkazerne en niet in de laatste plaats de uitbouw van de Leybron. 

Lijst Riel-Goirle heeft in het kader van de jaarrekening 2012 als wensen de de serre-achtige 

uitbouw van de Leybron en de doorgaande route door Riel ingebracht. In september komt er een 

voorstel voor de uitbreiding van de Leybron. Politiek wordt hier nog verschillend over gedacht. 

Het voorstel voor deze uitbreiding wordt opgesteld door Inge van der Horst. Frans Loots wil als 

voorzitter van het SCAR nog graag hierover praten en de wethouder zal deze wenselijkheid met 

haar kortsluiten en dit aan Frans meedelen op 17 juni a.s. 

Meegedeeld wordt verder dat de noodzakelijke kabelwerkzaamheden voor een eventuele uitbreiding 

van de Leybron worden meegenomen in de herinrichting van het plein. 

 

Met betrekking tot de Brede School heeft de directeur informatie gestuurd aan betrokkenen over 

contact met de bieb over intensievere samenwerking, over 2 muziekprojecten met de Harmonie, 

info over de inhoud van de school,  over iDOP-geld voor inhoudelijke ontwikkeling voor dit jaar 

(ca. 3000 euro). 

Het bestemmingsplan voor de Brede School ligt binnen enkele weken ter visie. Het Bestuur van de 

Brede School heeft alle raadsleden uitgenodigd op vrijdag 14 juni om kennis te nemen van de 

inhoud van de visie van het bestuur. 

Zoals al eerder vermeld in een verslag volgt in september een “go”of “no go”, hetgeen uiteindelijk 

wordt beslist door de Raad. 



De verwendag ligt vast en er wordt geprobeerd nog meer sponsoren te vinden. 

 

Het jubileum van sportpark De Krim/ V.V. Riel was geweldig georganiseerd. Laatste elementen 

zijn de hogere lichtmasten waarvoor een voorontwerp bp wordt opgesteld. 

 

Er is verder gewerkt aan de entree's. De brug aan de Tilburgseweg heeft een coating gekregen maar 

de kleur daarvan beantwoordt volgens de klankbordgroep niet aan het verwachte blauw. Het is 

eerder groen en zeker weinig opvallend. 

De borden die worden geplaatst aan het Bels Lijntje met info over vroegere station en routehuisje 

zijn in de maak. Het formaat wordt 60x80. De klankbordgroep vindt dit aan de krappe kant. 

De eventuele subsidie voor de kunstwerken (de Riels kaaien) bij de 4 entree's van het dorp lijkt op 

dood spoor te zitten. Degene die werkte aan het projectplan heeft zich teruggetrokken en dit niet 

gemeld. Pas in mei werd dit duidelijk. Pogingen om in contact te komen met Willem den Ouden 

(Heidemij/voorzitter werkgroep communicatie Geniet in Goirle) mislukken. Hij reageert nooit.  

De klankbordgroep stelt voor om in ieder geval de grote keien voor de 4 entree's (afgesproken 

binnen de plannen van het iDOP) aan te schaffen en de ontwikkelingen verder af te wachten. 

 

Binnen de plannen van het wandelwegennet speelt nog de route over de Regte Heide. Inmiddels is 

er een prijsopgave van het Brabants Landschap. Procedureel is er nog een weg te bewandelen en dit 

loopt zeker nog enige tijd uit. De gemeente beziet de financiële mogelijkheden wanneer dit binnen 

de iDOP-periode (uiterlijk eind januari 2014)  geen gestalte kan krijgen. 

 

Rondvraag 

Door het SCAR wordt gemeld dat Mevr. Tera Lubbe-Bakker via Contour de Twern allerlei plannen 

heeft met betrekking tot Riel/Leybron, zoals meer functies in de Leybron. Wordt vervolgd. 

 

Volgende bijeenkomst van de bewonersklankbordgroep:  

                                      Woensdag 25 september 19.30 uur in de Leybron 

 

Cees de Jong (secr.) 

11 juli 2013, na wat vakantie 

 


